
Referat generalforsamling  21-02-2023 
Kvols Beboer- og Foredragsforening 
 

1. Valg af dirigent/skriftfører 
Kim dirigent. Anette referent 
 

2. Bestyrelsens beretning 
Nytårsbrunch – aflyst pga. Corona 
16/1: Fugletur på Kvols Hage 
28/1: Tango & fællesspisning  
9/2: Lokalhistoriske film  
3/3: Erik Sommer – sangaften (endelig) 
25/3: Forårscafé 
3/4: Affaldsindsamling og rengøring forsamlingshus 
Påskeudstilling – flyttet til høstudstilling 
3/5: Vilde haver II 
31/5: Kajakaften 
8/6: Legepladsdag 
23/6: Sct. Hans 
18/9: Plantebyttedag 
14/10-16/10: Høstkunstudstilling – ca. 300 pers. fre-lør-søn. God reklame for byen og fors. huset. 
28/10: 500-turnering 
11/11: Ølsmagning – Staarup Håndbryg (14 pers) 
26/11: VM i fodbold – lille sal 
25/11: Juletræstænding 
 
Stort set fuldt hus på arr. i Kvols – flot med så stor opbakning. Godt med udendørs arr. i Corona-tid. 
 
Kommende arr:  
31/1: Forårscafé 
1.-2. april: Kunsthåndværkermesse – pt. 9 deltagere. 100 kr for en bod (lokalt, hjemmelavede ting). 
 
Øvrige gøremål:   
Det lille hus på havnen, dræning på legeplads, fartdæmpning, snerydning, 80 højskolesangbøger på 
vej, cykelsti, stjerneruter, ny redningskrans på havnen, drift til maskinpark, hjertestarter (flyttes). 
 
Cykelsti har ligget stille. Villy (Dansk Cyklistforbund lokalafd) foreslår fartdæmpning og 2-minus-1-
vej. Plads til flere aktive omkring arbejdet. 980 biler/døgn på Virksundvej. 
 
Kvols-sporet skal genoptages – overblik over lodsejere efter jordfordeling. 
Kumme ved nordlig indkørsel til byen er fjernet – Kommunen siger pga. hensyn til biler. Der er 
behov for den for at sænke fart. Kim følger op. 
 

3. Regnskab 
Årets 16 aktiviteter har givet 5.170,56 kr i overskud. 
Indtægt 4.000 kr fra tidligere læplantningskonto. Konto er beholdt på 4,76 kr til toilethus. 
Udgift på 1.500 kr til gebyrer til Andelskassen. 
43 personer har betalt kontingent – 4.300 kr (12 færre end sidste år) 
Årets resultat blev et overskud på 10.910,47 kr. Kassebeholdning ved årsskiftet: 82.578,98 kr. 
 
 



Referat generalforsamling  21-02-2023 
Kvols Beboer- og Foredragsforening 
 

4. Valg af bestyrelse 
Kim, Alice, Karen og Inger (suppleanter) modtager genvalg. 
Michael stopper – skal være fugleambassadør. Paul træder ind i bestyrelsen. 
Revisor: Henrik genvalgt (ikke Grete – nævnt i indkaldelsen ved en fejl  ) 
 
 

5. Kontingent-fastsættelse 
Mange betaler til foredragsforeningen i sept/okt i forbindelse med halvårsplan. 
Gerne reminder på seddel/facebook – separat seddel kun med kontingent-oplysninger + evt. 
forklaring af, hvad man får ud af det + oplyse om 3 foreninger. 
 
Evt. hjælp til at betale – f.eks. også muligt til et arrangement. Bjarne laver gerne QR-kode. 
Skriv til kvolsforsamlingshus@gmail.com hvis du vil med på maillisten – pt. 75 personer på listen. 
 

6. Virkeplan 
Se punkt 2. 
 

7. Kontingentfastsættelse  
Uændret 100 kr/voksen  
 

8. Evt.  
Info om arrangementer 
Forslag om kun at informere digitalt + mail. Gå rundt til folk for at finde ud af, hvem der har brug 
for en seddel. 
Blomst til nye tilflyttere + info. 
 
Projektor – indkøbt for 4.000 kr efter beslutning på sidste års generalforsamling (budget max. 
25.000 kr). Forstærker og mixer til mikrofoner også indkøbt for 1.800 kr – montering på vej. 
 
Havnehus – udmatrikulering af havnens areal var ikke registreret rigtigt som fælleseje. 
Landinspektørfirmaet var blevet solgt og havde ikke fået indberettet til Kort- og Matrikelstyrelsen 
for 30 år siden. Bådelauget har betalt regningerne (landinspektør, tinglysning, måling, advokat, 
jordbundsundersøgelser (4.726) – i alt 46.181 kr. 
Kvols Brygge laver en forklarende tekst om forløbet, så vi evt. kan søge fonde/Viborg Kommune. 
 
Der skal søges byggetilladelse. 
Penge fra Velux-fonden, Friluftsrådet og Viborg Kommune udbetales, når der huset er opført. 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 


